
\\\ ŻABIA WOLA 

Rodzina nowej pani wójt 
mieszka w Grzegorzewicach 
od pokoleń. Maria Kłosiewicz 
zdobyła dwukrotnie tytuł 
sołtysa roku, działa także  
w kole gospodyń wiejskich 
i należy do OSP. Jaka będzie 
Żabia Wola, kiedy zostanie 
wójtem?
\\\  Do tej pory miała pani pod opie-
ką: jedną, a potem dwie wsie jako 
sołtys. A teraz 32 sołectwa jako wójt. 
Od czego pani zacznie?
Zacznę od rozgrzebanych tematów. 
Pierwszy z nich to kanalizacja w Osow-
cu. 
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Nowa wójt Żabiej Woli

Maria Kłosiewicz jest absolwentką Akademii Obrony Narodowej  
– Bezpieczeństwo Narodowe i Zarządzanie Kryzysowe. Czyli wójtem  
na niespokojne czasy

Pożar przerwał 
matury
\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

W poniedziałek 13 maja 
około godziny 12.00 w liceum 
przy ulicy Żwirki i Wigury 
w Grodzisku Mazowieckim 
wybuchł pożar. W budynku 
trwały egzaminy maturalne  
– pisemny z języka 
angielskiego na poziomie 
rozszerzonym oraz ustny  
z języka polskiego. 

Egzamin pisemny z angielskiego nie 
został przerwany. 

\\\   Akcja gaśnicza
– Na miejscu zostało wysłanych 

pięć zastępów. Do tych załóg dołączą 
niedługo dodatkowe siły – przeka-
zał nam tuż po wybuchu pożaru asp. 
Krzysztof Stefaniak, oficer prasowy 

Komendanta Powiatowego Państwo-
wej Straży Pożarnej w Grodzisku Ma-
zowieckim.

Przed przybyciem strażaków ucz-
niowie, nauczyciele i pozostali pracow-
nicy placówki zostali ewakuowani z bu-
dynku. W momencie wybuchu pożaru 
w szkole przebywało około 60 osób. 
Na szczęście nikomu nic się nie stało.

Ostatecznie z żywiołem walczyło 
48 zastępów, czyli ponad 170 straża-
ków. Około godziny 17.00 udało się 
odnaleźć źródło ognia i zatrzymać za-
grożenie. Akcja gaśnicza skończyła się 
niedługo przed północą. Na miejscu 
jednak pozostały załogi aż do 4.00 nad 
ranem, aby mieć pewność, że płomienie 
nie pojawią się ponownie.

– Na skutek pożaru całkowitemu 
spaleniu uległo poddasze szkoły oraz 
około 700 metrów kwadratowych da-
chu. 

Z żywiołem walczyło 48 zastępów, czyli ponad 170 strażaków
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OGŁOSZENIE
w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części Piastowa  
„Wojska Polskiego – północ w rejonie ulicy J. Hallera i ul. J. Sobieskiego”

Na podstawie art. 17 pkt. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2023 r. poz. 977, ze zmianami) oraz art. 39 ust. 1 pkt. 2-5 i ust. 2, w związku  
z art. 46 ust. 1 pkt. 1 i art. 54 ust. 2 i ust. 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnieniu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2023 r. poz. 1094, ze zmianami) zawiadamiam o podjęciu  
przez Radę Miejską w Piastowie Uchwały nr XLI/269/2021 z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
Piastowa „Wojska Polskiego – północ w rejonie ulicy J. Hallera i ul. J. Sobieskiego”, obejmującego 
obszary:

1) teren działek nr ew. 114/2; 114/3; 136/1; 141/1 i 141/2 z obrębu 01.
2) teren działek nr ew. 180; 182; 185 z obrębu 02.
Zainteresowani mogą zgłaszać wnioski do wyżej wymienionego planu i prognozy oddziaływania 

na środowisko. 
Wnioski należy składać na obowiązującym formularzu, w siedzibie Urzędu Miejskiego w Piastowie,  

ul. 11 Listopada 2, 05-820 Piastów lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej na adres 
sekretariat@piastow.pl, w terminie do dnia 06.06.2024, przy czym dopuszcza się składanie 
wniosków do wyżej wymienionej prognozy ustnie do protokołu w Urzędzie Miejskim w Piastowie,  
ul. 11 Listopada 8, klatka A, pokój nr 5 , 05-820 Piastów.

Formularz wniosku, zgodny z Rozporządzeniem Ministra Rozwoju i Technologii z dnia 13 listopada       
2023 r. w sprawie wzoru formularza pisma dotyczącego aktu planowania przestrzennego (Dz. U. z 2023 
r. poz. 2509), znajduje się pod adresem https://www.gov.pl/web/rozwoj-technologia/formularz-pisma-
dotyczacego-aktu-planowania-przestrzennego  oraz w Urzędzie Miejskim w Piastowie, ul. 11 Listopada 
8, klatka A, pokój nr 5, 05-820 Piastów.

Klauzula informacyjna:
Dane osobowe uzyskane w toku prowadzenia postępowania dotyczącego sporządzania niniejszego miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, przez Burmistrza Miasta Piastowa, będą przetwarzane zgodnie z art. 13 ust. 1 i ust. 
2, art. 14 ust. 1 i ust. 2 oraz art. 15 ust. 1 lit. g Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 
swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych, 
dalej: RODO). Informuję, że Administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Miasto Piastów, ul. 11 Listopada 2,  
05-820 Piastów, reprezentowana przez Burmistrza Miasta Piastowa. Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą  
w celu rozpatrzenia wniosków na potrzeby ww. projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Burmistrz Miasta Piastowa Tomasz Jankowski

OGŁOSZENIE BURMISTRZA GRODZISKA MAZOWIECKIEGO  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego
Na podstawie art. 17 pkt. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (t. jedn. Dz. U. z 2023 r. poz. 977 z późn.zm.), ogłaszam o podjęciu przez Radę Miejską  
w Grodzisku Mazowieckim w dniu 12 kwietnia 2024 r. następujących uchwał:

–  uchwały Nr 1156/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Urszulin PGR w rejonie ul. Legionistów w gminie 
Grodzisk Mazowiecki,

–  uchwały Nr 1157/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Grodzisk Mazowiecki Jednostka D6 
przy rzece Rokitnicy.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt.1 i 2, w związku z art. 46 pkt. 1, art. 51 ust. 1  ustawy z dnia 
3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa 
w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (t. j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1094 z późn. 
zm.) zwanej dalej „ustawą’ zawiadamia się, że wszczęto postępowanie w sprawie przeprowadzenia 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, obejmującej m.in, sporządzenie prognozy 
oddziaływania na środowisko, dla potrzeb wymienionych miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego w gminie Grodzisk Mazowiecki.

Z niezbędną dokumentacją sprawy można zapoznać się w siedzibie Urzędu Miejskiego w Grodzisku 
Mazowieckim w Punkcie Obsługi Interesanta Wydziału Planowania Przestrzennego, ul. T. Kościuszki 
12A w godzinach pracy Urzędu- poniedziałek w godz. 8.00-18.00, wtorek-czwartek w godz. 8.00-16.00, 
piątek w godz. 8.00-15.00.

Uchwały Nr 1156/2024, Nr 1157/2024 Rady Miejskiej w Grodzisku Mazowieckim z dnia 12 kwietnia 
2024 r. są udostępnione również na stronie internetowej gminy bip.grodzisk.pl – Prawo lokalne – 
Uchwały Rady Miejskiej - Kadencja VIII - Rok 2024 – Sesja nr 76 z dnia 12 kwietnia 2024 r.  

Zainteresowani w terminie do dnia 5 czerwca 2024 r. mogą składać wnioski  do w/w planów 
miejscowych  i prognoz oddziaływania na środowisko (stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 
3 i 4 i art. 40 „ustawy”)

Zgodnie z art. 8g ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
wnioski do planu oraz zgodnie z art. 40 ustawy z dnia 3 października 2008 r. wnioski do strategicznej 
oceny oddziaływania na środowisko, mogą być składane do Burmistrza Grodziska Mazowieckiego:  
na piśmie utrwalonym w postaci papierowej lub elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej, w szczególności poczty elektronicznej na formularzu, którego wzór został określony  
w rozporządzeniu Ministra Rozwoju i Technologii z dnia 13 listopada 2023 r. w sprawie wzoru formularza 
pisma dotyczącego aktu planowania przestrzennego (Dz. U. z 2023 r. poz. 2509) zamieszczonego  
na stronie internetowej https://planowanieprzestrzenne. grodzisk. pl/ poradnik-interesanta/.

Wnioski na piśmie należy składać w kancelarii Urzędu Miasta Grodzisk Mazowiecki, pocztą na 
adres 05-825 Grodzisk Mazowiecki ul. Kościuszki 12A, ustnie do protokołu w Wydziale Planowania 
Przestrzennego lub w formie elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
do Burmistrza Grodziska Mazowieckiego na adres: urzad@grodzisk.pl. oraz za pomocą elektronicznej 
skrzynki podawczej na adres: skrytka ePUAP:/umgrodziskmaz/SkrytkaESP lub/umgrodziskmaz/skrytka. 

Składający wniosek zobowiązany jest podać swoje imię i nazwisko albo nazwę oraz adres 
zamieszkania albo siedziby oraz adres poczty elektronicznej, o ile taki posiada. We wniosku powinien 
wskazać, czy jest właścicielem lub użytkownikiem wieczystym nieruchomości objętej wnioskiem, oraz 
może podać dodatkowe dane do kontaktu: adres do korespondencji lub numer telefonu.

Zgodnie z art. 41 „ ustawy” wnioski wniesione po upływie terminu pozostaną bez rozpatrzenia. 
Stosownie do przepisów art. 39 ust. 1 pkt. 5 „ustawy” Organem właściwym do rozpatrzenia złożonych 
wniosków jest Burmistrz Grodziska Mazowieckiego.

KLAUZULA INFORMACYJNA O PRZESTRZEGANIU DANYCH OZOBOWYCH
W związku z przetwarzaniem danych osobowych, uzyskanych w toku prowadzenia postępowania dotyczącego 

sporządzania niniejszego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, prawo, o którym mowa w art. 15 ust. 
1 lit. g rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony 
osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych 
oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1, 
z późn. zm.), zwanego dalej „rozporządzeniem 2016/679”, przysługuje, jeżeli nie wpływa na ochronę praw i wolności 
osoby, od której dane te pozyskano.                                                                           

                                                                                      Burmistrz Grodziska Mazowieckiego 

Teoretycznie ta inwestycja jest zakoń-
czona, ale są domy, które wnioskowały 
o przyłącza i ich nie otrzymały. Chcia-
łabym sprawdzić, jaki jest status tych 
inwestycji. A także jaka jest jakość ich 
wykonania, bo docierają do mnie głosy, 
że są problemy. 

Drugi taki temat to szkoła w Sku-
łach, która jest rozbudowywana i 
modernizowana, co miało się już za-
kończyć, a tymczasem obiekt czeka 
na kolejnego wykonawcę. Pierwszy 
wykonawca nie skończył inwestycji z 
powodu, który muszę do końca poznać. 
Drugi tylko miał zabezpieczyć budynek. 
Teraz jest kolejny przetarg, który ma 
wyłonić wykonawcę, który dokończy 
tę budowę. To bardzo pilne, bo dzieci 
trafiły do starej szkoły w Słubicy, gdzie 
uczą się w bardzo złych warunkach. 

Kolejny temat to rozpoczęta budo-
wa garażu dla OSP w Skułach – mamy 
tylko mury. No i OSP w Żelechowie 
potrzebuje dodatkowy garaż. Już od 
dwóch lat  strażacy na to czekają. 
\\\  A od czego pani zacznie prace w 
urzędzie gminy?
Chciałabym otworzyć urząd dla ludzi. 
Nie tylko chodzi mi o konsultacje spo-
łeczne dotyczące chodników czy dróg. 
Mam na myśli to, aby każdy mieszka-
niec mógł spotkać się z wójtem, a nie 
tylko złożyć swoje pismo w kancelarii 
urzędu. Wójt jest przedstawicielem 
całej gminy, ważne więc aby z miesz-
kańcami rozmawiał, bo nic nie zastą-
pi kontaktu bezpośredniego. Wtedy 
można sobie spojrzeć w oczy, lepiej 
się zrozumieć. Na przykład ostatnio 
urząd gminy na swojej stronie i na Fa-
cebooku podał informacje o budowie 
światłowodów, którą można było tak 
zrozumieć, że ta inwestycja już ruszyła, 
co wzbudziło wiele emocji. Tymcza-
sem budowa światłowodu jest dopiero 
planowana. Jako sołtys przekonałam 
się wielokrotnie, że kiedy mieszkańcy 
pisali do mnie maile, a ja jechałam do 
nich, żeby porozmawiać, łatwiej nam 
było się dogadać. 
\\\  Internet to temat dla mieszkań-
ców Żabiej Woli szczególnie ważny?
Tak, dlatego, że w naszej gminie jest 
wiele białych plam, czyli miejsc, gdzie 

sieć nie dociera. To też przyczyna, dla-
czego tak ważne są osobiste spotkania 
z wójtem, bo nie każdy w gminie może 
mailowo skontaktować się z urzędem. 
A trzeba rozmawiać z ludźmi, żeby po-
znać ich potrzeby. 

W naszej gminie widoczny jest po-
dział na część północną i południową. 
Północ jest bardziej zurbanizowana, 
południe znacznie mniej. Miało to 
wpływ na konsultacje, które prowa-
dziliśmy z CPK. Według początkowych 
planów linie kolejowe, które mają po-
wstać na potrzeby CPK, rozjeżdżały 
naszą gminę. Obecnie nitki torów ko-
lejowych mają się pojawić tylko w po-
łudniowej części. Niestety nadal będą 
miały ogromny wpływ na życie ludzi. 
Przez naszą gminę ma biec pięć nitek 
kolei: dwie wzdłuż istniejących torów, 
trzecia będzie przecinać gminę w nie-
wielkim stopniu. Dwie pozostałe całko-
wicie rozjeżdżają kilka wiosek: Lasek, 
Piotrkowice i Petrykozy oraz Grzego-
rzewice od strony rzeki Pisi Gągoliny. 
\\\  Przez Żabią Wolę ma także biec 
nowa autostrada. 
Na razie jeszcze jej planów nam nie 
pokazano. Nie wiemy więc w jakim 
stopniu zmieni oblicze naszej gminy. 
Niemniej obie te inwestycje i CPK i 
planowana autostrada spędzają sen z 
powiek mieszkańcom naszej gminy. 

Już dziś największym problemem 
północnej części gminy jest hałas z S8. 
Ja nie sądziłam, że to aż taki problem, 
dopóki nie zaczęłam tam jeździć na ro-
werze i nie trafiłam na imprezę plene-
rową. Wtedy dopiero doświadczyłam 
hałasu, który napływa od S8. Dlatego w 
moim programie wyborczym umieści-
łam działania, które tę sytuacje popra-
wią jak m.in. ustawienie na całej dłu-

gości S8 ekranów. Do tej pory zabiegali 
o to bezskutecznie sami sołtysi z półno-
cy. Urząd gminy nie zaangażował się w 
wystarczającym stopniu w te działania. 
Myślę, że kiedy połączymy siły, uda się 
skłonić zarząd dróg by przeprowadzo-
no tę inwestycję. 
\\\  A co pani planuje w kwestii opłat 
za śmieci? Żabia Wola ma najwyższą 
opłatę wśród okolicznych gmin. 
Powodem jest m.in. brak w naszej gmi-
nie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpa-
dów Komunalnych, a także to, że nasza 
gmina jest nierównomiernie zamiesz-
kała. Znaczenie ma także to, że postępo-

wania przetargowe były powtarzane co 
roku bez głębszej analizy. Planuję więc 
budowę PSZOK, ale muszę zacząć od 
konsultacji społecznych. Bo wszyscy 
PSZOK chcą, ale nie koło swojego domu. 
Muszę więc mieszkańców uświadomić 
jak ten PSZOK wygląda. To nie jest góra 
śmieci, z której uciekają szczury. Zoba-
czyć PSZOK w europejskim standardzie 
można jadąc na Wiskitki. Każda frakcja 
jest osobno i właściwie zabezpieczona. 
Byłam tam latem i nie było nic czuć. A 
więc to możliwe.
\\\  Bardzo dziękuję za rozmowę.

Beata Pawłowicz

Nowa wójt Żabiej Woli

Rodzina nowej pani wójt mieszka w Grzegorzewicach od pokoleń

„Mam na myśli to,  
aby każdy mieszkaniec 

mógł spotkać się  
z wójtem, a nie tylko 
złożyć swoje pismo  

w kancelarii urzędu”

„Niemniej obie te 
inwestycje i CPK  

i planowana autostrada 
spędzają sen z powiek 
mieszkańcom naszej 

gminy”
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Natolin remontuje drogi
\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Kiedy pada deszcz,  
na niektórych z ulic  
na osiedlu Natolin Bis woda 
sięga do połowy kół. Ulic jest 
kilkanaście. Mieszkańców 
cieszy, że miasto podpisało 
umowę na budowę siedmiu  
z nich. A co z pozostałymi? 

N a planie wywieszonym na tab-
liczce przy wjeździe na osiedle 

Natolin Bis ulice układają się we wzór 
przypominający szkielet ryby: główna 
jest ulica Kasieńki, od niej odchodzą 
prostopadle kolejne. Spośród nich 
tylko Kasieńki ma dobrą nawierzch-
nię. Osiedle jest kameralne. Łatwo je 
przegapić jadąc z Grodziska czy Mila-
nówka do autostrady. Osłonięte ziele-
nią stanowi wygodne miejsce do życia, 
zwłaszcza gdy wymaga ono codzien-
nych dojazdów do Warszawy. Dużo 
zieleni, nie można jednak powiedzieć, 
że to miejsce jest przesadnie zadbane.  
Zapewne remont ulic zmieni ogólne 
wrażenie, jakie ma się, odwiedzając po 
raz pierwszy to miejsce.  

\\\   Mieszkańcy czekają  
na remont

Pan Darek i pan Stefan mieszkańcy 
domów na osiedlu Natolin cieszą się 

z remontów ulic, którymi jeżdżą od 
wielu lat. Pan Stefan przyznaje, że sam 
poprawił jakość drogi prowadzącej 
do jego domu, wysypując częściowo 
gruntową, kiedyś nieudolnie utwar-
dzoną nawierzchnię kamieniami. Pan 
Darek wyjaśnia, jak osiedle powstało, 
mówi, że ta jego część, która położo-
na jest w głębi, została zbudowana 
przez dewelopera. Nie obyło się bez 
trudności, a nawet nieuczciwości. Na 
koniec jednak domy stanęły, a ludzie 
mieli, gdzie zamieszkać. On i jego rodzi-
na mieszkają tu od dawna, byli nawet 
jedną z pierwszych rodzin, które się tu  
sprowadziły. 

Pan Stefan nie mieszka tu tak dłu-
go. Bywa jednak od lat, bo budowa do-
mu – własnymi siłami – trwała długo. 
W końcu jednak marzenie posiadania 
domu się zrealizowało. Dlatego cieszy 
to, że jakość drogi przed jego domem 
się poprawi. Zwłaszcza że droga prze-
biega niedaleko domów, bo posesje, na 

których stoją, nie są duże, dlatego kurz 
czy kałuże są dla mieszkańców bardzo 
uciążliwe. 

\\\   Jezdnie, odwodnienie  
i latarnie

Zgodnie z podpisaną w piątek w 
grodziskiej willi Niespodzianka umo-
wie wyremontowane i przebudowane 
mają być ulice: Marii, Jerzego, Janiny, 
Heleny, Wandy, Marty, Roberta. W ra-
mach przebudowy ulica Marii w Nato-
linie zyska nawierzchnię jezdni o sze-
rokości 5 m i długości 35,5 m, a także 
zjazdy na posesje wykonane z kostki 
betonowej. Ulica będzie także miała od-
wodnienie i oświetlenie. Podobnie ulice 
Jerzego, Janiny i łącznik pomiędzy nimi 
będą mieć nowe nawierzchnie, zjazdy 
na posesję, odwodnienie i oświetlenie. 
Dodajmy, że długość ulicy Jerzego to 
63,70 m, Janiny – 63,40 m, a łącznika 
– 47,20 m. 

Ulica Heleny (35,40 m), Wandy (48 
m), Marty (44,60 m) i Roberta (47,60 
m) podobnie zyskają nawierzchnie, 
zjazdy na posesje, odwodnienie i 
oświetlenie. 

Termin zakończenia robót budow-
lanych to 20 miesięcy od daty zawarcia 
umowy, a koszt 1 mln 440 tys. zł.  Wy-
konawcą prac jest firma Pacholczyk z 
Milanówka. 

Tekst i zdjęcie Beata Pawłowicz 

Pożar przerwał 
matury
Dodatkowo część poniższych kon-
dygnacji została zalana podczas ak-
cji gaśniczej – dodał asp. Krzysztof  
Stefaniak.

W tej chwili nie jest znana przyczy-
na pojawienia się płomieni.

– Do tej pory nie mogliśmy jeszcze 
wejść na miejsce zdarzenia, dlatego nie 
jesteśmy w stanie przekazać informacji 
dotyczących pożaru. Dzisiaj dostanie-
my potwierdzenie, czy możemy roz-
począć działania na obiekcie. Na pewno 
przy tej sprawie będziemy współpra-
cować z ekspertem od pożarnictwa – 
powiedziała nam asp.sztab. Katarzyna 
Zych, oficer prasowy policji z Grodziska 
Mazowieckiego.

\\\   Egzamin maturalny
Pożar wybuchł po zakończeniu 

pisemnego egzaminu z języka angiel-
skiego i nie przerwał uczniom testu. 
Gdyby okazało się, że reszta egzami-
nów została przerwana (na ten dzień 
zaplanowane były niektóre ustne eg-
zaminy z języka polskiego i pisemny 
test z filozofii), starostwo zapewnia, że 
pokrzywdzeni uczniowie będą mieli 
szansę przystąpić do niego w innym 
terminie.

– Władze Powiatu Grodziskiego 
zapewniają wszystkich zainteresowa-
nych, że podjęto wszelkie niezbędne 
działania w celu zapewnienia bezpie-
czeństwa oraz sprawnej kontynuacji 
egzaminów. Egzamin, który został 
przerwany, uczniowie będą mogli 
zdawać ponownie po wyznaczeniu 
nowego terminu – przekazał w swoim 
oświadczeniu starosta grodziski, Marek 
Wieżbicki.

Pozostałe testy zostaną przepro-
wadzone zgodnie z harmonogramem. 
Uczniowie będą je zdawać w Zespole 
Szkół Technicznych i Licealnych nr 2 w 
Grodzisku Mazowieckim. Na ten mo-
ment nikt nie może wejść do szkoły, w 
której wybuchł pożar.

Policja niedługo rozpocznie prace 
mające na celu ustalenie, jak doszło do 
wybuchu pożaru w liceum. Będziemy 
dla Państwa obserwować rozwój wy-
padków w tej sprawie.

Maciek Gos
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Kurpie do poznania
Wyprawę na Kurpie Zielone można zacząć od  

Ostrołęki, a w zasadzie od tamtejszego Muzeum 
Kultury Kurpiowskiej z bogatymi zbiorami słynnych 
wycinanek kurpiowskich, mieszczącego się w pięk-
nej kamienicy przy ulicy Józefa Bema 8. W strukturze 
tego muzeum funkcjonują także Pomnik Mauzoleum 
żołnierzy poległych w bitwie pod Ostrołęką 26 ma-
ja 1831 roku, w którym można poznać historię tego 
wydarzenia oraz Zagroda Kurpiowska w Kadzidle. 
Kadzidło jest interesującym miejscem, położonym  
w sercu Puszczy Zielonej. Na każdym kroku widać tu 
obiekty w stylu kurpiowskim - dworzec autobusowy, 
drewniane rzeźby. Zagroda Kurpiowska prezentuje 
dawną wiejską zabudowę.  

Wenecja Mazowsza
Takim tytułem określa się Pułtusk. Miasteczko za-

wdzięcza to miano położeniu na wyspach tworzo-
nych przez kanały Narwi. Pułtusk słynie z najdłuższego, 
mającego niemal 400 m, brukowanego rynku w Eu-
ropie. Od północy zamyka go wybudowana w 1449 
roku bazylika pw. Zwiastowania Najświętszej Marii 
Panny. Warte odwiedzenia jest Muzeum Regionalne,  
a także zamek dawnych właścicieli miasta – biskupów 
płockich.

Dolina Dolnego Bugu
Przygodę w regionie zacząć należy od Popowa Koś-

cielnego, w którym jest zabytkowy kościół – Sanktua-
rium Matki Boskiej Popowskiej. W jego podziemiach 
znajdują się krypty dawnych właścicieli tutejszych 
ziem. Tuż za opłotkami wioski zobaczyć można roz-

ległe nadbużańskie łąki poprzecinane starorzeczami.  
To raj dla miłośników ptaków. Mnóstwo tu ich, zwłasz-
cza na wiosnę. 

Kolejną miejscowością na naszej trasie jest Brań-
szczyk malowniczo położony nad Bugiem. Największą 
atrakcją miejscowości jest Skansen im. Marii Żywirskiej 
etnografki urodzonej w tym miasteczku. W skansenie 
można obejrzeć chatę kurpiowską wraz z ogródkiem, 
stodołę wypełnioną narzędziami oraz kuźnię. 

Miasto Cudu nad Wisłą, czyli…
Radzymin! Walki o to miasto w sierpniu 1920 roku 

zatrzymały armię bolszewicką na przedpolach Warsza-
wy, a odbicie Radzymina zmusiło wroga do odwrotu 
na całym froncie. Na radzymińskim cmentarzu leżą nie 
tylko bohaterowie walk 1920 roku, ale także żołnierze 
września 1939 roku czy Armii Krajowej. Centralnym 
punktem radzymińskiej nekropolii jest kaplica-po-
mnik, poświęcona w 1927 roku jako wotum za zwycię-
stwo pod Radzyminem. Tuż przy cmentarzu znajduje 
się nowo powstałe Muzeum Bitwy Warszawskiej 1920 
– oddział Muzeum Niepodległości. 

Nadbużańska kraina spokoju
Czas na chwilę zadumy. Zacznijmy od Treblinki. Na 

miejscu nazistowskich obozów zagłady działa dziś mu-
zeum poświęcone historii obu obiektów – Obozu Za-
głady Treblinka II oraz Karnego Obozu Pracy Treblinka I. 

4 km na południe od Sadownego czeka na nas kra- 
jobrazowa atrakcja: torfowisko „Kules” i pobliska piasz-
czysta wydma. Rozległe torfowisko, najpiękniej wy- 
gląda w czasie kwitnienia wełniaka. Wokół torfowiska 
jest ścieżka ze znakami i tablicami. 

Jadąc 3,5 km od Sadownego na zachód, w kierunku 
wsi Zalesie, po prawej stronie, tuż obok drogi zobaczy-
my wyjątkowej urody kapliczkę św. Jana Nepomuce-
na. Związana jest z nią legenda, według której figura 
z sadowieńskiego kościoła dwa razy porwana została 
przez wezbrane wiosną wody Bugu i dopłynęła do 
tego miejsca.

Warto odwiedzić także Rezerwat „Wydma Moło-
żewska”, który jest jednym z ciekawszych rezerwatów 
w województwie mazowieckim. Został utworzony 
na rozległych łąkach w zakolu Bugu. Rzeka otacza re-
zerwat z trzech stron. Teren rezerwatu oddalony od 
siedzib ludzkich, jest rozległy, a podczas roztopów 
zalewany wodą, dzięki czemu zatrzymuje się tu tysiące 
ptaków wędrownych.

Legendarna ławeczka
Chyba nie ma nikogo w Polsce, kto by nie znał se-

rialu „Ranczo”. Zdecydowana większość scen została 
nakręcona w Jeruzalu, który na potrzeby filmowców 
zamienił się w serialowe Wilkowyje. Wjeżdżając do 
tej niewielkiej miejscowości od razu zorientujemy się,  
że to jest ta z serialu. Na środku wioski, tuż obok kościo-
ła, stoi niebieski sklep „U Krysi”, a przed nim ławeczka. 
Ileż to mądrości życiowych na niej wypowiedziano...

Sześć mazowieckich miejsc, które pokochasz
Brak Ci pomysłów, jak spędzić majowe weekendy? Przychodzimy z pomocą. Proponujemy sześć lokalizacji w województwie mazowieckim,  
które oczarują Cię swoją wyjątkowością.

Sfinansowano ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego.

\\\ PIASTÓW 

O planach rozwoju Piastowa 
i najbliższych inwestycjach 
rozmawialiśmy z nowym 
burmistrzem miasta, 
Tomaszem Jankowskim.

\\\  W Piastowie bardzo często słyszy 
się, że na różne inwestycje po prostu 
nie ma pieniędzy. Jak wygląda sytua-
cja budżetu miasta?
Budżet Piastowa nie jest w dobrej kon-
dycji. W tej chwili mamy przeszło 49,5 
miliona zł zadłużenia. Do tego mamy 
do spłaty raty kapitałowe za budowę 

liceum ogólnokształcącego z oddziała-
mi dwujęzycznymi i jest to kwota około 
72 milionów złotych. Dlatego tak waż-
na jest racjonalizacja wydatków tam, 
gdzie jest to możliwe. Musimy też za-
dbać o to, żeby zdobywać fundusze z 
Krajowego Planu Odbudowy i innych 
dostępnych źródeł finasowania, które 
będziemy mogli mądrze wykorzystać. 
Ewentualnie przeprowadzimy audyt 

wydatków i przekierujemy środki tam, 
gdzie przyczyni się to do lepszego funk-
cjonowania Piastowa.
\\\  Właśnie. Dużo osób mówi o stanie 
dróg w Piastowie. Jakie są szanse, że 
w tej kadencji coś się poprawi w tej 
sprawie?
Chciałbym przejrzeć gotowe projekty 
wykonanych dróg. Nie wiemy dokład-
nie, dla których dróg projekty są wy-
konane i czy projekty są przygotowa-
ne zgodnie ze starymi, czy już nowymi 
przepisami. Być może uda się powołać 
jakiś zespół na przykład dwu-, trzyoso-
bowy, który po prostu sporządzi taki 
raport, jak obecnie wygląda sytuacja 
związana z remontem dróg w naszym 
mieście. Zespół mógłby też przygoto-
wać pewien harmonogram remontu 
ulic. Natomiast wszystko zależy od 
funduszy.
\\\  Dlaczego postanowił Pan starto-
wać na stanowisko burmistrza?
Postanowiłem kandydować na funkcję 
burmistrza miasta Piastowa, ponieważ 
miasto potrzebuje nowego otwarcia. Do 
tej pory brakowało dialogu społeczne-
go, rozmowy, współpracy. Przeprowa-
dzając liczne rozmowy z mieszkańcami 
w trakcie kampanii wyborczej, główny-
mi tematami były między innymi: stan 
dróg, chodników i zieleni. W Piastowie 
brakuje również dobrego placu zabaw 
dla dzieci. W związku z powyższym 

przekierujmy najpierw pieniądze, któ-
re i tak są mocno ograniczone w na-
szym budżecie, tam, gdzie mieszkań-
cy tego oczekują. Chciałbym również 
poprawić dialog społeczny z gminami 
ościennymi i z jednostkami, które mają 
bezpośredni wpływ na funkcjonowanie 
Piastowa, jak na przykład ZTM w War-
szawie. Wszędzie tam, gdzie byłem, na 
przykład w Urzędzie Dzielnicy Ursus 
Miasta Społecznego Warszawy, czy w 
ZTM-ie, pytałem, jak wygląda dialog z 
Piastowem. Wszędzie słyszałem jedno 
słowo – średnio. Najwyższa pora, aby 
to zmienić. Głos mieszkańców Piastowa 
musi być mocno akcentowany. Wynik 
wyborów, wygrana w pierwszej turze 
była dla mnie zaskoczeniem. Byliśmy 
przygotowani jako sztab do drugiej tu-
ry, mieliśmy rozpisane, co będziemy 
robili każdego dnia. Wszystkim miesz-
kańcom chciałbym bardzo podzięko-
wać za zaufanie, jest to ogromna od-
powiedzialność. Obiecuję dać z siebie 
wszystko.
\\\  A oprócz dróg i  małej architek-
tury, jakie są największe problemy 
i wyzwania w Piastowie? Co należa-
łoby zmienić?
Na pewno brakuje dobrego placu za-
baw. Chciałbym, aby każda inwestycja 
była przemyślana, zarówno pod kątem 
wydatków, jak i późniejszego utrzyma-
nia. Na początku zajmiemy się drogami, 

chodnikami, zielenią, placem zabaw i 
czystością w mieście. Zapowiadałem 
podczas kampanii wyborczej, że będę 
chciał mniej więcej po wakacjach spot-
kać się z mieszkańcami i odpowiedzieć, 
co przez te 3-4 miesiące udało się zro-
bić i jak wygląda sytuacja finansowa. 
Wtedy będę mógł powiedzieć więcej, 
bo w tej chwili trudno mi się odnieść do 
niektórych kwestii nie znając rzeczy-
wistej sytuacji, jaka panuje w naszym 
mieście.
\\\  W czasie kampanii mówił Pan 
wiele o poprawie porządku w mie-
ście. Jak to zrealizować?

Sytuacja jest trudna. Potrzebne jest 
zwiększenie nakładów finansowych 
na ten cel. Warto przemyśleć również 
zwiększenie w mieście liczby koszy 
na śmieci.  Dla przykładu podam, że 
w Gminie Brwinów zieleń w ciągu 
pasa drogowego drogi gminnej jest 
pielęgnowana w okresie od maja do 
października. Proszę sobie wyobrazić, 
jak wyglądałaby pięknie w Piastowie 
zieleń, gdybyśmy tak o nią dbali. Ale 
Brwinów wydaje na to dwa, trzy milio-
ny złotych rocznie.
\\\  Bardzo dziękuję za rozmowę.

Maciek Gos

Tomasz Jankowski o przyszłości Piastowa

„Głos mieszkańców 
Piastowa musi być mocno 

akcentowany”
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Co naprawdę wydarzyło się 
na terenie MIFAM?
\\\ MILANÓWEK

W kwietniu 2014 roku 
podano, że gleba na terenie 
zakładu MIFAM nie jest 
skażona. W 2024 roku okazało 
się, że gleba i wody gruntowe 
są skażone. Jak to możliwe, 
skoro zakład przez te lata  
już nie prowadził produkcji,  
bo został zlikwidowany?  
Co więcej, gleba zapewne była 
w poprzednim roku badana, 
skoro nowy właściciel terenu 
dostał pozwolenie na budowę. 

Z większenie wydajności punktów 
uzdatniania wody, które znajdują 

się dalej od terenu zakładu oraz wy-
konanie odwiertów głębinowych, aby 
czerpać wodę ze źródeł oligoceńskich 
to zdaniem Mirosława Kaznowskiego 
ekologa i szefa sztabu wyborczego no-
wego burmistrza, działania koniecz-
ne. Co jednak miasto postanowi, aby 
zapewnić mieszkańcom bezpieczną 
wodę, będzie dopiero wiadomo, kiedy 
nowy burmistrz Artur Niedziński zapo-
zna się z całością dokumentacji. Wtedy 
będzie mógł przedstawić konkretny 
plan naprawczy i podjąć działania, 
które będą miały na celu zapewnienie 
bezpieczeństwa wodnego dla miasta. 

\\\   Drzewa mówią prawdę
Milanówek to dziwne miasto – jed-

no drzewo wstrzymuje ważną dla mia-
sta budowę Centrum Bezpieczeństwa, 
choć grozi to utratą ponad 10 mln dota-
cji. A prawie 50 drzew jest wycinanych 
pod inwestycję, która nie wiadomo, czy 
powinna być kontynuowana? W week-

end majowy wycięto tyle drzew na te-
renie byłego zakładu MIFAM. A więc 
ruszyła inwestycja – budowa osiedla. 
Pisma skierowane do władz i urzędów 
przez jednego z radnych domagające 
się ponownego rozpatrzenia pozwo-
lenia na budowę itd. nie zatrzymały 
inwestora. 

Nadal mieszkańcy miasta nie wie-
dzą, co stało się źródłem skażenia gleby 
i wód gruntowych. Mogły nim być nie-
legalnie składowane na terenie zakładu 
materiały toksyczne, które – być mo-
że na skutek erozji beczek czy innych 
opakowań – przedostały się do grun-
tu, a następnie do wody.  Zwłaszcza 
że w 2014 roku, kiedy zakład MIFAM 
znalazł się w stanie likwidacji, milano-
wian zaniepokoiły beczki i pojemniki 
z substancjami chemicznymi składo-
wane na jego terenie. Pisała wtedy o 
tym Ewa Kubacka w „Obiektywnej”. 
Podczas wizji lokalnej stwierdzono: 
„Wiele pojemników z płynną substan-
cją, świetlówki leżące na ziemi, beczki 
nie wiadomo z czym i sterty różnych 
śmieci”. Sprawą zajął się Mazowiecki 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony 
Środowiska Delegatura w Płocku. Pra-
cownicy Inspektoratu w marcu 2014 
roku przeprowadzili kontrolę terenu 
MIFAM-u i pobrali próbki gleby do ana-
lizy. Jednak w kwietniu 2014 roku po-
dali, że niebezpieczne odpady zostały 
przekazane uprawnionym podmiotom, 
a wyniki analizy próbek gleby nie wy-
kazały przekroczenia obowiązujących 
standardów.

\\\   Dziesięć lat później 
W roku 2024 także w kwietniu 

gleba okazała się jednak skażona po-
dobnie jak wody gruntowe. Kiedy więc 
doszło do skażenia? Przecież ponad rok 
temu musiano badać glebę na potrzeby 
decyzji niezbędnej do wydania pozwo-
lenia na budowę, a także na wycinkę 
drzew. Gleba nie mogła więc być opisa-
na jako skażona. Geolodzy sugerują jed-
nak historyczne źródło skażenia. Dużo 
jest więc pytań, na które nie znamy od-
powiedzi, a które staną przed nowym 
burmistrzem Milanówka. 

Tekst i zdjęcie Beata Pawłowicz 

Właściciel terenu ma prawo na wycinkę drzew i nadal ważne pozwolenie  
na budowę

Oszuści atakują 
seniorów
\\\ PRUSZKÓW

Przez oszustów seniorka  
z Pruszkowa straciła  
80 tys. zł. Co możemy zrobić,  
aby ochronić najbliższych  
przed przestępcami? 

O szuści cały czas szukają łatwego 
zarobku. Mimo różnych akcji in-

formacyjnych organizowanych przez 
policję, a także wiadomości przekazy-
wanych przez media, złodzieje nadal 
odnajdują ofiary, które nie są przygo-
towane na ich sztuczki. Dlatego wraz z 
policją z komendy w Pruszkowie oraz 
w Grodzisku Mazowieckim apeluje-
my przede wszystkim do młodszych 
osób, aby porozmawiały z seniorami 
i przygotowały ich na zakusy złodziei. 

Chociaż każdy może zostać ofiarą oszu-
stów, najczęściej stają się nimi właśnie 
osoby starsze.

\\\   Telefon  
stacjonarny

Jednym z podstawowych pytań, 
na które powinien odpowiedzieć sobie 
każdy z nas, to czy my sami oraz na-
si najbliżsi (nasza mama, tata, babcia 
lub dziadek) potrzebujemy telefonów 
stacjonarnych? Może na codzień wy-
starczy nam komórka? Warto rozwa-
żyć odłączenie linii domowej, gdyż to 
właśnie za jej pomocą bardzo często 
atakują oszuści.

\\\   „Pani córka  
spowodowała wypadek…”

Tak było w Pruszkowie. Seniorka 
otrzymała informację na telefon stacjo-
narny od rzekomej policjantki z komen-
dy w Pruszkowie. Fałszywa funkcjo-
nariuszka powiedziała, że córka star-
szej kobiety spowodowała wypadek 
i potrąciła dziecko, które jest w złym 
stanie. Zgodnie ze słowami oszustki, 
córka miała trafić do aresztu, o ile nie 
wpłaci 80 tysięcy złotych kaucji. Aby 
uwierzytelnić kłamstwo, ofiara usły-
szała w słuchawce drugą kobietę, która 
miała być jej dzieckiem.

– Rozpacz, więzienie, błaganie o 
pomoc, presja czasu – to często wystę-
pujące elementy, które wykorzystują 
oszuści w swoich działaniach. Kolej-
nym elementem jest także utrzymywa-
nie stałego połączenia telefonicznego z 
ofiarą oraz ustalenie numeru telefonu 
komórkowego celem uniemożliwienia 
kontaktu innych osób z ofiarą w trakcie 
oszustwa – zaznacza asp. sztab. Monika 
Orlik, oficer prasowy Komendy Powia-
towej Policji w Pruszkowie.

Niestety w tym wypadku działania 
oszustów przyniosły efekt. Seniorka 
oddała swoje oszczędności złodziejom.

\\\   Urlopy i wolne dni
Telefony stacjonarne to jedno 

z ulubionych narzędzi oszustów. W 
obecnych czasach na ogół posiadają 

je osoby starsze. Dodatkowo wciąż 
można poznać nazwiska rozmówców 
ze starych książek telefonicznych. Jed-
nak linie domowe, to nie jedyna rzecz, 
którą wykorzystują złodzieje. Za nami 
majówka, niedługo nadchodzą wakacje 
i okres urlopowy. To ulubiony czas dla 
przestępców.

W tym czasie wiele młodszych 
osób wyjeżdża, dlatego informacje 
o rzekomych wypadkach i nagłych 
zdarzeniach, które przekazują swoim 
ofiarom, wydają się bardziej prawdo-
podobne. Pamiętajmy, jeżeli planuje-
my wyjazdy, poinformujmy o naszych 
zamiarach rodzinę i bądźmy z nią w 
kontakcie.

\\\   Policja przypomina
– Jeśli tylko mamy jakiekolwiek po-

dejrzenia co do tożsamości kontaktują-
cej się z nami osoby, należy natychmiast 
przerwać połączenie, nie przekazywać 
jej żadnych danych (np. swojego adre-
su, nr telefonu komórkowego itp.) i nie 
wykonywać jej poleceń! Pamiętać nale-
ży, że policjanci nigdy telefonicznie nie 
przekazują informacji o prowadzonych 
przez siebie akcjach i nigdy nie proszą o 
przekazywanie nikomu gotówki – przy-
pomina policja.

Maciek Gos

Tragedia na drodze
\\\ BRWINÓW

Na ulicy Powstańców 
Warszawy w Brwinowie 
doszło do śmiertelnego 
wypadku. Kierowca marki 
BMW zderzył się czołowo  
z ciężarówką. 

D o zdarzenia doszło w środę 8 maja 
około godziny 14.30. Mężczyzna 

prowadzący samochód osobowy w 
kierunku centrum miasta postanowił 
wyprzedzić kolumnę aut. Niestety 
w trakcie manewru doszło do nie-
szczęścia. Kierowca uderzył w jadącą 
z naprzeciwka ciężarówkę. Siła ude-
rzenia odrzuciła auto osobowe, któ-
re zderzyło się z jadącym również w 
stronę Brwinowa samochodem marki  
citroen.

Kierowca auta BMW został po-
ważnie ranny. Na miejscu pojawili się 
ratownicy medyczni, którzy rozpoczęli 
jego reanimację. Niestety, mimo ich 
starań, mężczyzna zmarł. Kierowcom 
ciężarówki i citroena nic się nie stało. 
W samochodach, które brały udział w 
wypadku, nie było pasażerów.

– Chciałam poprosić wszystkich 
uczestników dróg o dostosowanie 
prędkości do panujących warunków 

oraz przestrzegania ograniczeń. Pa-
miętajmy również, że w okresie wio-
sennym i letnim na ulicach jest wielu 
kierowców motocykli. Musimy o nich 
pamiętać i zachować szczególną ostroż-
ność podczas wszystkich manewrów 
– przekazała nam asp. sztab. Monika 
Orlik, oficer prasowy Komendy Powia-
towej Policji w Pruszkowie.

Maciek Gos
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OGŁOSZENIE  
Burmistrz Miasta Piastowa informuje, że w siedzibie Urzędu Miejskiego w Piastowie przy  

ul. 11 Listopada 8,  klatka A, I p., na tablicy ogłoszeń  w terminie 15.05.2024 r. – 05.06.2024 r. został 
wywieszony wykaz nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miasta Piastów 
przeznaczonych do zbycia w formie przetargu ograniczonego ustnego.

Wykaz zamieszczony jest również na stronie internetowej www.piastow.pl i w BIP-ie.

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego
informuje, że na elektronicznej tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego przy  
ul. T. Kościuszki 12A oraz na stronie internetowej www.bip.grodzisk.pl zos-
tał umieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży z dn.  
15.05.2024 r. Z gminnego zasobu do sprzedaży w trybie przetargu ustnego  
nieograniczonego został przeznaczony udział w wysokości 35961/47153  

części w zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka ew. nr 75/12 o pow. 
0,0365 ha, położonej w obrębie 0024 miasta Grodzisk Mazowiecki przy ul. Spółdzielczej 10. Info.: 
22 463 46 28 oraz na www.grodzisk.pl

 DAM PRACĘ 

  Zatrudnię osoby do pracy  
na magazynie chłodniczym 4 stopnie  
na hali, do kompletacji zamówień na 
podstawie skanera. Praca w godzinach 
20:00 – 4:00. Wynagrodzenie 4500 zł 
netto. Kontakt 570-598-915.

  Przyjmę do pracy w charakterze 
sprzedawcy do sklepu z dewocjonaliami 
w Piasecznie na ul. Szkolnej  
„Pod Kopułą” - emeryci mile widziani 
tel. 509 86 72 38

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych, również  

bez doświadczenia, konieczne  
prawo jazdy kat. B tel. 601 923 395

  Praca dla technika dentystycznego  
w Piasecznie. Tel. 502 031 221 

  OCHRONA PRUSZKÓW.  
Poszukujemy osób z orzeczeniem  
o niepełnosprawności do pracy.  
Nie wymagamy doświadczenia.  
Tel. 882 825 886 

Firma JJW  w Konstancinie-Jeziornie  
zatrudni pracowników  

do obsługi maszyn tel.: 22 711 71 58 

  Pracownia tapicerska zatrudni  
od zaraz tapicera. Wymagane  
doświadczenie. Telefon 606750517 

  Piekarnia Łazy k. Magdalenki zatrudni 
piekarza, możliwość zakwaterowania, 
tel. 506 59 55 55 

  Firma z Raszyna zatrudni kierowcę 
kat. B transporty, W-wa i okolice,  
535 170 170

  Pana emeryt rencista na parking  
Otwock tel. 505 387 116

  Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36 

  Zatrudnimy ekspedientkę do sklepu 
mięsnego Góra Kalwaria, Piaseczno, 
tel. 22 726 86 36 

  Magazyniera oraz ekspedientkę  
do sklepu spożywczego w Ustanowie, 
tel. 698 555 890 

KUPIĘ 

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418  

SPRZEDAM 

 Drewno opałowe, tel. 602 770 361, 
791 394 791

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62 

 Sprzedaż i montaż okien i drzwi  
wew. i zew. Rolety zew., wew. żaluzje,  
plisy, moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

 Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana 
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

ELEWACJE DOCIEPLENIA BUDYNKÓW 
DOŚWIADCZONE EKIPY 602-482-572 

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody- pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel-694 910 163

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Remonty budowlane, hydraulika  
od A do Z tel. 667 604 345

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

Anteny wideo domofony  
montaż naprawa 603375875 

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288 

 TYNKI GIPSOWE I TRADYCYJNE 
604415352 

 Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, 
siatka + montaż producent  
tel. 503 572 046

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

 Anteny TV, TV SAT. Konfiguracja  
sprzętu. Zadzwoń 501 700 315

 Naprawa pralki, lodówki  
tel. 603 047 616

 Glazura, gres, remonty, 601 219 482 

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Wywóz gałęzi, ogrodnicze 519874891 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Hydraulik, złota rączka,  
tel. 733159220

 POMPY CIEPŁA, KLIMATYZACJA  
tel. 604895675. 

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721  

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

 Elektryk, tel-666 890 886 

Krycie, naprawa dachów,  
tel. 511 928 895 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Dachy - naprawy, papa  
termozgrzewalna, tel. 502 473 605

 Budowa domów, rozbudowy,  
tel. 730 358 998

 Elewacje, ocieplenia, tel. 730 358 998

 Glazura, remonty, tel. 609 926 758 

 Schody, cyklinowanie, tel. 510 128 912

 Hydraulik - naprawy, tel. 698 185 911 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

AUTO-MOTO KUPIĘ

 Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300  

 SKUP AUT NA KASACJĘ 50820673

 Skup aut 2010-2023r. 505 530 300     

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

 Kupię za gotówkę każdą  
nieruchomość; udziały, spadki, wady 
prawne, zadłużenia. Tel. 786-805-828 

 Kupię działkę bezpośrednio  
Powiat Piaseczyński 668 664 199    

 Kupię działkę - budowlaną, usługową, 
rolną, siedliska. 22 km od Piaseczna.  
Tel. 601 065 056   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Sprzedam 4,30 ha na granicy  
gminy Chynów i gminy Prażmów,  
tel. 608 867 053

 Urocza leśna widokowa działka  
rekreacyjna, Prażmów, tel. 602 770 361

 Działki budowlane 800 m2  
k. Prażmowa, tel. 602 770 361   

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144  

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111

 Złom różny, akumulatory, siatki, 
669445400 

 Złomowanie pojazdów  
tel. 501 314 711 

 Obwoźny skup złomu  
tel. 501 314 711 

 Tanie noclegi Prażmów,  
Tel. 722 202 966

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

MATRYMONIALNE 

 Pani pozna Pana 60+, tel. 451212266

OGŁOSZENIE WÓJTA GMINY NADARZYN
o przystąpieniu do sporządzenia planów miejscowych w Gminie Nadarzyn

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 977 ze zm.) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy 
Nadarzyn następujących Uchwał:
1.  Uchwały Nr LXXIX.1062.2024 z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

planu miejscowego dla działek nr ew.: 124, 125, 126, 127, 128, 129, 130/1, 130/2, 131, 132, 133 
położonych we wsi  Młochów w Gminie Nadarzyn, 

2.  Uchwały Nr LXXIX.1063.2024 z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 
miejscowego dla działek nr ew.: 32 i 39/2  położonych we wsi Nadarzyn w gminie  Nadarzyn;

3.  Uchwały Nr LXXVI.1064.2024 z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 
miejscowego  dla działek nr ew.: 250/2, 250/3, 250/4, 250/5, 250/6, 250/7 oraz części działki nr ew. 
250/8,  położonych we wsi Stara Wieś w gminie Nadarzyn.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 pkt 1, w związku z art. 46 pkt 1 i art. 51 ust. 1 ustawy z dnia 
3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa 
w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 1094 
ze zm.), zawiadamiam o przystąpieniu do przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 
środowisko, obejmującej m.in. sporządzenie prognozy oddziaływania na środowisko dla potrzeb 
projektów w/w planów miejscowych. 

Z niezbędną dokumentacją sprawy można zapoznać się w Urzędzie Gminy Nadarzyn, 
Referat Geodezji i Gospodarki Przestrzennej, ul. Mszczonowska 24, 05-830 Nadarzyn, pok. nr 113 
od poniedziałku do piątku w godz. 900-1500, a także w Biuletynie Informacji Publicznej: www.bip.
nadarzyn.pl oraz na stronie internetowej urzędu: www.nadarzyn.pl.

Zainteresowani mogą składać wnioski do w/w planów miejscowych i prognoz oddziaływania 
na środowisko  w terminie do dnia 7 czerwca  2024 r.

Wnioski mogą być wnoszone do Wójta Gminy Nadarzyn na piśmie utrwalonym w postaci 
papierowej lub elektronicznej na formularzu, którego wzór został określony w rozporządzeniu Ministra 
Rozwoju i Technologii z dnia 13 listopada 2023 r. w sprawie wzoru formularza pisma dotyczącego aktu 
planowania przestrzennego (Dz. U. poz. 2509). Składający wniosek zobowiązany jest podać swoje imię 
i nazwisko albo nazwę oraz adres zamieszkania albo siedziby oraz adres poczty elektronicznej, jeśli 
taki posiada. We wniosku powinien wskazać, czy jest właścicielem lub użytkownikiem wieczystym 
nieruchomości objętej wnioskiem oraz może podać dodatkowe dane do kontaktu: adres do 
korespondencji lub numer telefonu.

Wnioski w postaci papierowej należy składać na piśmie w kancelarii Urzędu Gminy (pok.100) lub 
pocztą na adres: Urząd Gminy Nadarzyn, ul. Mszczonowska 24, 05-830 Nadarzyn.

Wnioski w postaci elektronicznej należy przesyłać za pośrednictwem:
1) poczty elektronicznej: plany@nadarzyn.pl,
2) elektronicznej skrzynki podawczej Gminy Nadarzyn w systemie UAP: /8420yasifl/SkrytkaESP.

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Wójt Gminy Nadarzyn.
KLAUZULA INFORMACYJNA O PRZETWARZANIU DANYCH OSOBOWYCH 

Zgodnie z art. 13 ust. 1 i ust. 2, art. 14 ust. 1 i ust. 2 oraz art. 15 ust. 1 lit. g Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 
i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 
danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych, dalej: RODO), Urząd Gminy Nadarzyn informuje, że: 
1.  Administratorem Pani/Pana danych osobowych jest: Gmina Nadarzyn zwana dalej administratorem, reprezentowana 

przez Wójta Gminy Nadarzyn,  ul. Mszczonowska 24,05-830 Nadarzyn, tel. 227298185, fax. 227298175, e-mail: 
gmina@nadarzyn.pl, ePUAP: 8420yasifl/SkrytkaESP 

2. Dane kontaktowe Inspektora Ochrony Danych- rodo@nadarzyn.pl 
3.  Pani/Pana dane osobowe są przetwarzane w celu wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego na administratorze 

oraz wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach sprawowania władzy publicznej 
powierzonej administratorowi.

4.  Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest obowiązek prawny ciążący na administratorze, wynikający 
z Ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

5.  Podanie danych osobowych jest dobrowolne ale konieczne do realizacji celu ich przetwarzania, a konsekwencją  
ich niepodania będzie niemożliwość realizacji zadania.

6.  Dane osobowe będą przetwarzane przez okres realizacji danego zadania oraz zgodnie z przepisami dotyczącymi 
archiwizacji.

7.  Przetwarzane dane osobowe mogą być pozyskiwane od osoby, której dane dotyczą, a także ze źródeł publicznie 
dostępnych oraz od organów administracji publicznej, innych podmiotów i osób fizycznych zobowiązanych  
do przekazania danych osobowych.

8.  Dane osobowe mogą być przekazywane do organów publicznych i urzędów państwowych lub innych podmiotów 
upoważnionych na podstawie przepisów prawa lub wykonujących zadania realizowane w interesie publicznym  
lub w ramach sprawowania władzy publicznej. Dane osobowe są przekazywane do podmiotów przetwarzających 
dane w imieniu administratora posiadających uprawnienia do ich przetwarzania.

9. Przysługuje Pani/Panu prawo do żądania od administratora:
- dostępu do swoich danych osobowych,
- ich sprostowania,
- ograniczenia ich przetwarzania,
- usunięcia,
- przeniesienia danych do innego administratora danych osobowych,
- wniesienia sprzeciwu.

10.  Jeżeli dane osobowe nie zostały zebrane od osoby, której dane dotyczą to osoba, której dane dotyczą, jest 
uprawniona do uzyskania od administratora potwierdzenia, czy przetwarzane są dane osobowe jej dotyczące,  
a jeżeli ma to miejsce, jest uprawniona do uzyskania dostępu do wszelkich dostępnych informacji o ich źródle, jeżeli 
nie wpływa to na ochronę praw i wolności osoby, od której dane te pozyskano.

11.   W przypadku przetwarzania danych osobowych na podstawie zgody przysługuje Pani/Panu prawo do wycofania 
w dowolnym momencie zgody na ich przetwarzanie, przy czym wycofanie zgody nie ma wpływu na zgodność  
z prawem dotychczasowego przetwarzania.

12.  Przysługuje Pani/Panu prawo do wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych 
Osobowych.

13. Pani/Pana dane osobowe nie będą podlegały zautomatyzowanemu podejmowaniu decyzji, w tym profilowaniu.

Wójt Gminy Dariusz Zwoliński

Nadarzyn, dnia 15 maja 2024 r.

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Marii Skłodowskiej-Curie w Ruścu  
z upoważnienia Wójta Gminy Nadarzyn zawiadamia, że na stronie internetowej 
www.bip.nadarzyn.pl oraz na tablicach ogłoszeń w siedzibie Urzędu Gminy Nadarzyn przy  
ul. Mszczonowskiej 24 został zamieszczony wykaz pomieszczeń przeznaczonych do oddania w najem. 
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Temat zaliczania okresu prowadzenia 
działalności gospodarczej do stażu pra-
cy pojawił się kilka lat temu. W 2020 roku 
projekt ustawy złożono nawet do Sejmu, 
jednak prace nad nim przesunięto z uwagi 
na pandemię. Ostatecznie nie uzyskał on 

pozytywnej opinii ówczesnego Minister-
stwa Rodziny i Polityki Społecznej, mimo 
licznych skarg i petycji obywatelskich. 

Mniej urlopu, niższe dodatki 
Do dziś ludzie skarżą się na niemoż-

ność wliczania do stażu pracy okresów 
prowadzenia działalności gospodarczej 
(pozarolniczej) i pracy na podstawie 
umów cywilnoprawnych. Uniemożliwia 
im to dostęp do wielu stanowisk, gdzie 
jest wymagany określony staż w ramach 
stosunku pracy. To nie jedyny problem, 
bo osoby, które od lat były samozatrudnio-
ne, nawet jeśli udało im się zdobyć pracę 
na etacie, traktowani są jak początkujący 
pracownicy. Z tym wiąże się kwestia prawa 
do urlopu oraz jego wymiar (mniej dni ur-

lopowych), a także znacznie niższe dodatki 
stażowe, a nawet problem z zaciągnięciem  
kredytu. 

Problem ten dotyczy nawet kilka mi-
lionów osób, które pracują, ale nie mają 
umów o pracę. 

Finalizacja prac 
nad projektem ustawy

W 2021 r. Rzecznik Praw Obywatelskich 
ocenił, że takie przepisy nie przystają do 
obecnej sytuacji na rynku pracy. Do te-
matu powróciło w tym roku Ministerstwo 
Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej, które 
zapowiedziało zmiany. 

W drugiej połowie marca ministra Ag-
nieszka Dziemianowicz-Bąk przyznała, że 
jej resort finalizuje prace nad projektem 
ustawy, która pozwoli wliczać czas prze-
pracowany na umowie cywilnoprawnej i 
jednoosobowej działalności gospodarnej 
do stażu pracy.    

Anna Żuber

Rewolucja 
dla samozatrudnionych 
i na zleceniu
Ministerstwo rodziny, pracy i polityki społecznej  
zapowiedziało, że czas pracy na jednoosobowej  
działalności gospodarczej oraz umowie zleceniu będzie 
wliczany do stażu pracy.

Na zmianie przepisów skorzystają samozatrudnieni z różnych branż

Umowy zlecenia oraz jednoosobowa 
działność gospodarcza dot. około 5 mln 
osób w Polsce
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Każdy mecz jak finał
\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Zawodnicy Pogoni cały czas 
są najlepszą drużyną III Ligi. 
W najbliższych tygodniach 
czekają ich niezwykle ważne 
spotkania.

C hoć Pogoni Grodzisk Mazowiecki 
nie udało się pokonać największe-

go rywala w walce o awans do II Ligi 
– Legii II Warszawa (4:3 w Warszawie) 
– podopieczni trenera Marcina Sasala 
zapunktowali w dwóch kolejnych star-
ciach.

Na początku maja grodziszczanie 
zmierzyli się z Pelikanem Łowicz, in-

ną drużyną z górnych rejonów tabeli. 
Rywalizacja na stadionie przy Mokro-
noskich 4, gdzie na trybunach zasiadło 
łącznie 759 kibiców, rozpoczęła się od 
mocnego uderzenia gospodarzy, którzy 
już w 7. minucie objęli prowadzenie po 
bramce Ołeksija Zinkewycza. Niedłu-
go później Pogoń podwyższyła wynik 
dzięki trafieniu Kamila Odolaka. Jeszcze 
przed przerwą Pelikan złapał kontakt 
za sprawą gola Szymona Sołtysińskie-
go, jednak ostatnie słowo należało do 
miejscowych – w 66. minucie Odolak 
ustrzelił dublet i mecz zakończył się 

niezwykle cennym zwycięstwem Pogo-
ni. Jednocześnie należy dodać, że w tej 
samej kolejce porażkę 1:3 z ŁKS Łom-
ża na wyjeździe zanotowały rezerwy 
Legii, to z pewnością stanowiło dodat-
kowe powody do radości dla kibiców 
czerwono-białych.

W miniony weekend miało miej-
sce z kolei starcie w Radomiu. Mecz z 
Bronią nie należał do najprostszych 
przepraw. Choć już na początku starcia 
po pięknym strzale z dystansu bramkę 
zdobył niezawodny Zinkewycz, rado-
mianie walczyli do samego końca i… nie 
złożyli broni. W 90. minucie wynik na 
1:1 ustalił Hamed Junior, efektem czego 
Grodzisk przywiózł tylko 1 punkt.

Po 29 kolejkach Pogoń cały czas 
zajmuje fotel lidera tabeli, mając na 
swoim koncie 61 punktów. W grze o 
awans liczą się jeszcze praktycznie tyl-
ko 2 kluby: Legia II Warszawa (58) i 
Unia Skierniewice (55). Do końca ligi 
pozostało 5 kolejek – każdy z meczów 
może zaważyć na tym, kto uzyska pro-
mocję do wyższej klasy rozgrywkowej.

Już dziś, w środę 15 maja o godzi-
nie 17:00 w Grodzisku Mazowieckim, 
Pogoń zmierzy się z Concordią Elbląg.

Rafał Lipski

FO
T. 

FB
: P

OG
OŃ

 G
RO

DZ
IS

K 
M

AZ
OW

IE
CK

I

Przed Pogonią jeszcze 5 kluczowych starć

Znicz płonie dalej!
\\\ PRUSZKÓW

Piłkarze Znicza Pruszków 
zrealizowali swój cel  
i w następnym sezonie 
również będą występować  
na zapleczu Ekstraklasy.

J uż tylko 2 kolejki pozostały do za-
kończenia piłkarskich rozgrywek 

Fortuna 1. Ligi. Choć beniaminek z 
Pruszkowa jeszcze niedawno wymie-
niany był w gronie ekip, które do końca 
będą walczyły o ligowy byt, dzięki zna-
komitej rundzie wiosennej Znicz ma 
teraz zapewnione utrzymanie.

Po porażkach ze Stalą Rzeszów 
(0:2), GKS Tychy (2:3) i Wisłą Kraków 
(2:3) pruszkowski klub wprawił w 
osłupienie ekspertów, ogrywając u sie-
bie 2:0 bijącą się o awans do Ekstrakla-
sy Arkę Gdynia. Niekwestionowanym 
bohaterem tego starcia był Japończyk 
Shuma Nagamatsu, który ustrzelił du-
blet. Zaledwie kilka dni później pod-
opieczni trenera Mariusza Misiury 
dołożyli kolejny nieoczekiwany triumf, 
tym razem pokonując na wyjeździe 2:1 
Miedź Legnica, spadkowicza z najwyż-
szej ligi w kraju. W tej rywalizacji na 
listę strzelców ponownie wpisał się 
Nagamatsu, a ponadto bramkę zdobył 
Paweł Moskwik. Seria meczów bez po-
rażki trwała dalej.

\\\   Rollercoaster  
w Lublinie

Domowa potyczka z Chrobrym 
Głogów zapowiadała się niezwykle 
emocjonująco – starcie ekip walczących 
o utrzymanie. W pierwszej połowie to 
przeciwnicy mogli cieszyć się z wyniku, 
prowadząc 1:0. Po przerwie jednak do 
siatki trafił Daniel Stanclik i gospodarze 
sięgnęli po cenny punkt.

O ile w Pruszkowie mieliśmy duże 
emocje, o tyle w miniony weekend w 
Lublinie piłkarze zabrali nas na praw-
dziwy rollercoaster. Do 25. minuty 

spotkania na tablicy świetlnej wyni-
ków widniało 2:0 dla Znicza – naj-
pierw bramkarza Motoru przelobował 
Radosław Majewski, zaś następnie 
piłkę pomiędzy nogami Kacpra Rosy 
zmieścił Krystian Tabara. Jeszcze przed 
przerwą Lublin odpowiedział z rzutu  
karnego.

Po zmianie stron pruszkowianie 
mieli szansę na podwyższenie wyniku, 
jednakże przy podyktowanej jedenast-
ce Rosa wyczuł intencje Majewskiego. 
Gospodarze wyrównali po bramce 
Mathieu Scaleta, aczkolwiek ich radość 
nie trwała długo, ponieważ w 74. mi-
nucie przyjezdni ponownie wyszli na 
prowadzenie dzięki trafieniu Stanclika. 
Niestety niedługo później za sprawą 
gola Mbaye N’Diaye z połowy boiska 
znów mieliśmy remis. Ostatecznie za-
kończyło się na 3:3 i był to zwycięski 
punkt dla Znicza.

Na tę chwilę Pruszków zajmu-
je 12. lokatę w tabeli Fortuna 1. Li-
gi, posiadając na swoim koncie 39 
punktów. Będąca najwyżej z drużyn 
znajdujących się w strefie spadkowej 
Resovia Rzeszów uzbierała 31 oczek. 
Jak można łatwo policzyć, przy 6 moż-
liwych do zdobycia punktach Znicz 
ma już pewne utrzymanie w stawce 
i w przyszłym roku również będzie 

mógł cieszyć się z gry na zapleczu  
Ekstraklasy.

\\\   Ogromne osiągnięcie
– Jednym z celów, które chcieliśmy 

dzisiaj zrealizować na ostatnim slajdzie 
na dzisiejszej odprawie były słowa, że-
by zagrać swój najlepszy mecz indywi-
dualnie i zagrać swój najlepszy mecz 
jako drużyna. Uważam, że nam się to 
udało, bo ja zawsze nie oceniam dru-
żyny poprzez wynik, tylko to, co widzę 
na boisku. Ogromny szacunek. Mogę 
powiedzieć, że sportowo kocham tę 
drużynę, bo pracuję z nią 3 lata, wiem, 
gdzie razem wspólnie rozpoczynaliśmy 
swoją pracę, wiem, gdzie dzisiaj jeste-
śmy, co właśnie osiągnęliśmy. Utrzy-
maliśmy się dzisiaj definitywnie tym 1 
punktem w 1. Lidze, co jest naprawdę 
bardzo dużym osiągnięciem – mówił 
podczas pomeczowej konferencji pra-
sowej szkoleniowiec Znicza Mariusz 
Misiura.

W piątek 17 maja o godzinie 18:00 
ostatni domowy mecz Pruszkowa w 
tej edycji rozgrywek – rywalem będzie 
Wisła Płock. Klub zachęca wszystkich 
kibiców do podziękowania na stadio-
nie swoim piłkarzom za ten niezwykły 
sezon.

Rafał Lipski
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Piłkarze Znicza Pruszków świętują utrzymanie w lidze


